
Eesti ettevõtjate valmisolek arvestusala paradigma muutuseks
Güldenkoh, Maret; Silberg, Uno; Värnik, Rando Tallinn, the capital of Estonia - the green capital of Europe 2023. 30 years from the
establishment of the Mattimar OÜ (Ltd) publishing, conference, consultation and training company. 2023 is the year of the sauna in
Estonia = Tallinn, die Hauptstadt Estlands - die grüne Hauptstadt Europas 2023. 30 Jahre seit der Gründung des Unternehmens für
Publikationen, Konferenzen, Beratung und Ausbildung - Mattimar OÜ (GmbH). 2023 ist das Jahr der Sauna in Estland = Eesti pealinn
Tallinn - Euroopa roheline pealinn 2023. 30 aastat kirjastus-, konverentsi-, konsultatsiooni- ja koolitusfirma Mattimar OÜ asutamisest.
2023 on Eestis sauna-aasta 2023 / lk. 107-111 https://www.ester.ee/record=b5645405*est

Readiness of Estonian entrepreneurs for a paradigm shift in the accounting field
Güldenkoh, Maret; Silberg, Uno; Värnik, Rando Tallinn, the capital of Estonia - the green capital of Europe 2023. 30 years from the
establishment of the Mattimar OÜ (Ltd) publishing, conference, consultation and training company. 2023 is the year of the sauna in
Estonia = Tallinn, die Hauptstadt Estlands - die grüne Hauptstadt Europas 2023. 30 Jahre seit der Gründung des Unternehmens für
Publikationen, Konferenzen, Beratung und Ausbildung - Mattimar OÜ (GmbH). 2023 ist das Jahr der Sauna in Estland = Eesti pealinn
Tallinn - Euroopa roheline pealinn 2023. 30 aastat kirjastus-, konverentsi-, konsultatsiooni- ja koolitusfirma Mattimar OÜ asutamisest.
2023 on Eestis sauna-aasta 2023 / p. 138-156 https://www.ester.ee/record=b5645405*est
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